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§1.  Mötets öppnande

Information från Anne-May Engdahl innan stämman börjat:

Anne-May Engdahl förklarar mötet öppnat, samt presenterar Västfiber och ny KO (Itux) 

och tjänsteleverantör (Tele2). Anne-May visar ekonomiska skillnader mellan 

NetAtOnce och Tele2/Itux och presenterar fördelar och nackdelar med NetAtOnce 

kontra Tele2/Itux. Anne-May presenterar Sätila Fibers nya prissättning, totalt 

280kr/månad (Tele2 abonnemang 250kr/månad, nätavgift 30kr/månad), samma som 

DUO idag. Krav på marknadsmässigt pris, samt att vi inte ska göra vinst.

Anne-May förklarar att föreningen hanterat gruppavtal till hushåll som inte äger 

fastigheten lite felaktigt. Det är bara fastighetsägaren som kan erbjudas gruppavtal.

Anne-May beskriver grovt hur migreringen till Tele2 kommer se ut. Nya switchar i 

noderna, CPE:er i alla bostäder, utrustning beställs av var och en från Tele2.

Anne-May visar på vad alla behöver tänka på innan migreringen. T.ex. gruppavtal gäller 

hela avtalsperioden (undantag flytt), väljer man öppet nät kan man byta till gruppavtal 

men inte tvärtom. Det fins frågor vi ska få klarhet i innan bytet 1:a mars 2024.

Anne-May Engdahl förklarar härefter årsmötet öppnat.

§2.  Val av ordförande samt sekreterare vid stämman

Stämman valde Linus Nordling till ordförande och Andreas Voss till sekreterare för 
mötet.

§3.  Godkännande av röstlängden

45 röstberättigade hade anslutit till mötet. Stämman godkände röstlängden.
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§4.  Val av två justeringspersoner tillika rösträknare

Stämman valde Martin Johansson och Chatarina Jönsson till justerare tillika 
rösträknare.

§5.  Fråga om stämman blivit utlyst i behörig ordning

Stämman ansåg att ordinarie föreningsstämma blivit utlyst i behörig ordning.

§6.  Fastställande av dagordningen

Stämman godkände dagordningen utan ändringar.
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§7.  Styrelsens årsredovisning (förvaltningsberättelse, resultat- och balansräkning) 
samt revisionsberättelse 

Anne-May Engdahl går igenom förvaltningsberättelsen och väsentliga händelser under 
räkenskapsåret. Viktig händelse i år är t.ex. redundansen till Hajom vilket föreningen 
fått bidrag för, uppkopplingen är beställd idag. Anne-May beskriver att det blev dyrare 
(475kSEK -> 600kSEK). Extra bidrag för det överskjutande beloppet har sökts.

38 nya anslutningar har gjorts. 33 bostäder har bytt ägare. Har varit en del aktivitet av 
administrativ karaktär.

Föreningen har 849 medlemmar idag och 963 anslutningar.

Anne-May går igenom resultaräkningen. Föreningen har gjort en liten vinst. 
Omsättningen är ca 3MSEK, näthyra på ca 580kSEK.  Kostnader för NetatOnce ca 
2.2MSEK, el mm ca 700kSEK, avskrivningar ca 800kSEK. Föreningen har en bra kassa, 
en del är överfört till räntebärande konto.

Anne-May går igenom balansräkningen. Tillgångar på 16.88MSEK, ca 3MSEK i kassan. 
Leverantörsskuld på ca 1.2MSEK, varav ca 1MSEK till Marks Kommun för asfalteringen. 
Anne-May beskriver bakgrunden till den skulden och händelseutvecklingen. 
Föreningen har gett ett förlikningsförslag som kommunen nekade. Föreningen har en 
jurist inkopplad på ärendet. Har varit långa perioder med tystnad i ärendet. Blev 
problem när föreningen ansökte om bidrag, nekades. Igår kom en stämningsansökan 
in, är nu ett fall för tingsrätten. Antingen sker en förlikning eller så blir det en process 
där ärendet får avgöras. Kommunen har asfalterat större delar av vägar m.m. än vad 
som behövts.

Anne-May förklarar att resultat- och balansräkningen kan hittas på hemsidan.

Revisorn går igenom revisionsberättelsen och beskriver hur revisionen gjorts. 
Balansräkning och resultaträkning tillstyrkes. Resultatdispositionen tillstyrkes. 
Styrelsen föreslås beviljas ansvarsfrihet.

§8. Fastställa balans- och resultaträkning samt om disposition av årets vinst eller 
förlust enligt den fastställda balansräkningen

Stämman fastslog balans- och resultaträkningen.
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§9.  Beslut om ansvarsfrihet åt styrelsen

Stämman fastslog ansvarsfrihet åt styrelsen.

§10. Beslut om medlemsavgifter för 2022 (Förslag A)

Anne-May Engdahl beskriver bakgrunden till förslaget på medlemsavgift på 65kr/mån. 
Ordföranden frågar om 65kr/mån kan beslutas, mötet finner att så kan göras.

§11. Beslut om styrelsearvode 2022 (Förslag B)

Anne-May Engdahl beskriver bakgrunden till föreslaget styrelsearvode. Förslag är 
50kSEK. Ordföranden frågar om 50kSEK kan beslutas, mötet finner att så kan göras.

§12. Val av styrelseledamöter och ersättare

Valberedningen, representerad av Daniel Bystedt presenterar styrelsen för 2023.

Anne-May Engdahl, Ann-Charlotte Lundin, löper ut i år. Kvar är Per-Erik Jungegård som 
blir kvar på ett år. Andreas Karlsson och Andreas Voss lämnar styrelsen.

Förslag att Anne-May Engdahl och Ann-Charlotte Lundin väljs om på 2 år. Godkännes 
av mötet.

Förslag att Madilyn Bystedt väljs in på 1 år. Godkännes av mötet.

Förslag att Lennart Arvidsson och Robin Blom väljs som suppleant på 2 år. Godkännes 
av mötet.

§13. Val av ordförande till styrelsen

Valberedningen, representerad av Daniel Bystedt, framförde förslaget att Anne-May 
Engdahl skulle väljas till ordförande för föreningen på ett år.
Stämman beslutade enhälligt i enlighet med valberedningens förslag.

SÄTILA FIBER EKONOMISK FÖRENING

www.satilafibers.se

www.facebook.com/satilafiber

Sid 4 av 6



FORTS. PROTOKOLL
Ordinarie Föreningsstämma Sätila Fiber Ekonomisk Förening, org nr 769626-8072 
2 april 2022 på Bygdegården

§14. Val av revisorer och ersättare

Valberedningen föreslog omval av Tony Larsson och Martin Johansson, båda som 
revisor. Stämman enades i detta förslag.

§15.  Val av valberedning, lägst två och högst fem personer, varav en skall vara 
sammankallande

Stämman beslutade att åter välja Anna Stjernström och Daniel Bystedt.

Daniel Bystedt erbjöd sig vara sammankallande till första mötet.

§16.  Övriga ärenden

Inga övriga ärenden noterades.
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§17.  Stämman avslutades

Ordförande Linus Nordling tackade för deltagandet och överlämnade mikrofonen till 
föreningens ordförande Anne-May Engdahl. Anne-May tackade de närvarande och den 
avgående styrelsen och avslutade mötet.

SÄTILA FIBER EKONOMISK FÖRENING

www.satilafibers.se

www.facebook.com/satilafiber

Sid 6 av 6

Sekreterare
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Ordförande
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Justerare

Martin Johansson

Justerare
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